
36 سال از نام گذاری 2 آذر ماه به عنوان روز بسیج دانشجویی به دستور 
امام خمینی)ره( می گذرد. نام گذاری ای که بنا به شـــرایط و مقتضیات 
یخی امام انقلاب شـــکل و شـــمایل جدیدی  آن روز کشـــور به فرمان تار
به فعالیت های دانشجویی داد تا از این طریق بسیج دانشجویی هم به 
عنوان یکی از بازو های بسیج مستضعفین برای رفع محرومیت از اقصی 
نقاط کشور فعال شود. بازویی که از همان زمان تا امروز در موقعیت های 
حساس دوشادوش مسئولان در حوزه های مختلف قرار دارد تا بتواند به 
اندازه خود تأثیری در حل چالش ها در بازه های زمانی مختلف داشته 
باشد. با وجود اینکه هر ساله همزمان با روز بسیج دانشجویی و هفته 
بســـیج برنامه های مختلفی به این بهانه در دانشـــگاه های مختلف برپا 
می شد اما از سال گذشته، سازمان بسیج دانشجویی اقدام به برگزاری 

اولین دوره رویداد »پیشـــگامان ر هایی« کرد. رویدادی که محمدعلی 
یـــر علوم وقت آن را ابتکار بســـیج دانشـــجویی برای دیدار  زلفـــی گل، وز
دانشـــجویان با وزرا و مســـئولان معرفی کرده بود و توانســـت بستر را برای 
دیدار های منسجم تر دانشجویان با مقامات اجرایی کشور فراهم کند. 
امســـال نیز به بهانه روز بســـیج دانشجویی، این سازمان متولی برگزاری 
دومین دوره این رویداد شد. رویدادی که امسال در 10 محور تخصصی 
بهداشت و درمان، رفاه اجتماعی، ارتباطات و فناوری اطلاعات، راه و 
شهرسازی، صنعت، معدن و تجارت، هنر و رسانه و کشاورزی و امنیت 
غذایـــی، انـــرژی، تربیت بدنی برگزار شـــد تا از ایـــن طریق طی روز های 
اول و دوم آذر ماه بیش از 2 هزار دانشـــجوی بســـیجی در پایتخت جمع 
شوند. در کنار این دیدار ها، رؤسای دانشگاه های آزاد فرهنگیان و ملی 
مهارت هم دیدار های تخصصی را با دانشـــجویان بســـیجی داشـــتند. 
دیدار هایی که در آن موضوعات مرتبط با هر حوزه کاری هر مسئول، از 
سوی دانشجویان مطرح و متولیان هم در این دیدار ها به رسم همیشه، 

در کســـوت پاســـخگویی و تشـــریح وضعیت موجود برآمدند. اهمیت 
ایـــن رویـــداد را بایـــد از این حیث قلمداد کرد که برای دومین بار در کنار 
برنامه هایی که هر کدام از دانشگاه ها در سطح استان ها داشتند، فرصتی 
فراهم شد تا مسئولان بسیج دانشجویی همه دانشگاه های کشور بتوانند 
در بازه زمانی دو روزه در تهران جمع شده و پای صحبت های متولیان امر 
در عرصه های مختلف بنشینند. رویدادی که آخرین سخنران آن را هم 
باید توسط رئیس جمهور دانست که روز گذشته با حضور دانشجویان 
در حرم امام خمینی )ره( به اهمیت نقش بســـیج در پیشـــبرد برنامه ها 
، صحبت های 6 تن از  پرداختـــه بـــود. با وجود اینکـــه در گزارش پیش رو
مسئولان حاضر در دومین دوره رویداد »پیشگامان ر هایی« یعنی مسعود 
یر علوم، محمدرضا  ، حسین سیمایی صراف وز پزشکیان رئیس جمهور
یر تعاون، محمد کاظمی فر  یر بهداشت، احمد میدری وز ظفرقندی وز
رئیـــس مرکـــز آمار و فنـــاوری اطلاعات قوه قضائیه و پیمان جبلی رئیس 
رسانه ملی آورده شده اما واقعیت آن است که دانشجویان در این بازه 

زمانی پای صحبت های 22 تن از مسئولان نشستند. دکتر محمدمهدی 
یر ســـابق ارتباطات،  طهرانچی رئیس دانشـــگاه آزاد، عیســـی زارع پور وز
مهرداد بذرپاش وزیر سابق راه و شهرسازی، سیدمهدی نیازی سرپرست 
ســـابق وزارت صمت، محمدمهدی دادمان رئیس حوزه هنری، مهدی 
یزی و امور اقتصاد، حبیـــب الله ظفریان مدیرگروه  فتحـــی معـــاون برنامه ر
انرژی مرکز پژوهش های مجلس، حسین حق وردی و فرشاد ابراهیم پور از 
کیمسیون آموزش مجلس، غلامرضا زمانی رئیس دانشگاه ملی مهارت، 
سیدحسن امامی رضوی رئیس شورای عالی سلامت و امنیت غذایی، 
مالک شـــریعتی عضو کمیســـیون انرژی، ســـمیه رفیعی عضو کمیسیون 
کشاورزی، حسین انتظامی معاون توسعه مدیریت وزارت ارشاد، حمید 
یر ارتباطات، سیدســـلمان ســـیدافقهی قائم مقام  مفتاحی قائم مقام وز
ســـابق بنیاد ملی نخبگان و علیرضا دبیر رئیس فدراســـیون کشتی همان 
مســـئولانی هســـتند کـــه در این رویـــداد پای صحبت های دانشـــجویان 

بسیجی نشستند. 

دانشجویان بسیجی در جلساتی داغ با رئیس جمهور و ۱۵ مسئول اجرایی، هم نقد کردند و هم راه حل ارائه دادند

 پروژه کمک به دولت

رئیس جمهور:  شیوه ورود به دانشگاه عادلانه نیست
مسعود پزشکیان، رئیس جمهور روز 
گذشته در دومین دوره »پیشگامان 
ر هایی« که در حرم امام راحل برگزار 
شد، با اشاره به تصمیم دولت برای 
رفـــع کمبود فضا های آموزشـــی و نیز 
اصلاح شـــیوه های آموزش برای رفع 
نابرابری و تبعیض آموزشی در نقاط مختلف کشور افزود: »این به هیچ 
وجه قابل قبول نیســـت که ما بعد 45 ســـال همچنان کمبود فضای 
آموزشـــی یا مدارس کپری داشـــته باشیم. اگرچه پول و امکانات کافی 
یم که باور دارند می توانیم  یم، اما انسان هایی بااراده و معتقد دار ندار
یم. با برادران جلســـاتی داشتیم و توافق کردیم که  و باید کشـــور را بســـاز
فراتر از روال و رویه های معمول اداری کمبود فضا های آموزشـــی را در 
مـــدت یک ســـال رفع کنیم و ایـــن کار را نیز خواهیم کرد.« پزشـــکیان 
همچنیـــن در توضیـــح برنامه دولـــت برای رفع تبعیض در شـــیوه ها و 
رویه های آموزشـــی نیز تصریح کرد: »در حال حاضر کســـانی که پول و 
امکانات دارند در مدارسی با امکانات بالا و بهره مند از بهترین معلمان 
درس می خوانند که دانش آموزان مناطق محروم و دورافتاده از امکانات 
و مزایـــای آن بی بهـــره و بی نصیبنـــد و طبیعتاً رقابت این دو دســـته از 
دانش آموزان در مسیر ورود به دانشگاه عادلانه نیست؛ این رویه قابل 
یم کـــه امکان رقابـــت برابر بـــرای همه این  قبـــول نیســـت و برنامـــه دار
دانش آموزان را فراهم کنیم.« وی با بیان اینکه آنچه مشـــخص اســـت 

یم و روز به روز فاصله افراد  این است که امروز در آموزش عدالت ندار
دارا و فقیر در حال عمیق تر شدن است، اضافه کرد: »چه کسی باید 
این بی عدالتی را رفع کند؛ باور ما این است که اینجا هم نگاه و رویکرد 
بســـیجی بایـــد به کمـــک اجرای عدالـــت و رفع تبعیض بیایـــد. امروز 
تحصیـــل یـــک دانش آموز در مـــدارس غیرانتفاعی در تهران در ســـال 
حـــدود 100 میلیـــون تومـــان هزینـــه دارد، در حالی که برای بســـیاری از 
خانواده ها تأمین چنین پولی در ســـال برای کل خانواده هم مشـــکل 
کید دوباره  است، چه برسد برای تحصیل یک فرزند!« پزشکیان با تأ
بر اینکه این مشکل جز با رفتار و منش بسیجی رفع نمی شود، گفت: 
»امیـــدوارم بتوانیـــم با کمک همه شـــما و دســـت به دســـت هم دادن 
، نرم افزار و شیوه آموزشی در نظام آموزش را به گونه ای اصلاح  سخت افزار
کنیم که دانش آموزانی تربیت کند که الگو و نمونه بوده و باور و اعتقاد 
آن ها تلاش برای ســـاختن مملکت باشـــد، نه مثل وضعیت فعلی که 
از درصد بالایی از آن ها به دنبال ترک میهن و مهاجرتند. باید آموزشی 
بـــه دانش آمـــوزان و دانشـــجویان مملکت بدهیم که حتی در شـــرایط 
سخت بمانند و برای رفع مشکلات و ساختن مملکت تلاش کنند.« 
کید بر اینکه باید جوانانی تربیت کنیم که بدانند،  رئیس جمهور با تأ
بتوانند و بخواهند که کشور را بسازند، خاطرنشان کرد: »باید جوانانی 
تربیت کنیم که با هم کار کردن و حل مســـئله، با اتکا به ایمان و باور 
ساختن کشور در وجودشان نهادینه شده باشد؛ جوانانی که باور داشته 

باشند مملکت مال آن ها و متعلق به همه ایرانیان است.« 

وزیر بهداشت: هزینه تربیت هر دانشجوی پزشکی یک میلیارد تومان است
محمدرضا ظفرقندی، وزیر بهداشت 
در دومین دوره »پیشگامان ر هایی« 
که اول آذرماه در محل این وزارتخانه 
برگزار شـــد، بـــا بیان اینکـــه تا تعامل 
مســـتقیم و چهره به چهره و نزدیک با 
دانشجو برقرار نشود- نه فقط با یک 
عده از دانشجویان، بلکه با همه دانشجویان- نتیجه حاصل نمی شود، 
گفت: »هنر بسیج این است که حصار نداشته باشد. من اعتقادم این 
است که بسیج باید بتواند با همه دانشجو ها گفتمان داشته باشد. ما 
بایـــد بتوانیـــم وفـــاق و وفاق بین نســـلی ایجـــاد کنیم.«وزیر بهداشـــت 
درخصوص انتصابات در دانشگاه ها نیز گفت: »در مسأله انتصابات 
ما اعتقاد داریم باید فرد کارآمد باشد و این زمان می برد و چند فرد معرفی 
می شـــوند، طبق قوانین باید کســـانی که معرفی شدند استعلام شود. در 
گروهی به نام کمیته انتصابات به طور فردی مصاحبه می شـــوند، برای 
یک دانشگاه گاهی هشت مصاحبه برگزار می شود، نمره محرمانه داده 
می شوند و بعد از این اتفاق قدم بعدی این است که برای تعامل خوب 
با مجلس یک جلسه ای با نمایندگان مجلس هم دیداری داشته باشد. 
 مسیری باید طی شود تا به هدف مطلوب برسیم.« ظفرقندی همچنین 
راجع به افزایش دانشجو با بیان اینکه افزایش دانشجویان سالی ۲0 درصد 
باید افزایش پیدا کنند، گفت: »در این چهارسال صددرصد دانشجویان 
افزایش پیدا کرده اند. دو پیوســـت در این راســـتا وجود دارد و ابتدا این 
است که هر دانشجوی پزشکی هزینه اش یک میلیارد تومان است. این 
هزینه داده نشده است. پیوست دوم این است که باید اساتید پزشکی 
تأمین شود. این دو پیوست لحاظ نشد و کیفیت آموزش پایین آمد. ما 

خط قرمزمان این است که کیفیت آموزش پایین نیاید.«وی با اشاره به 
اینکه دانشجویان بین المللی در تمام دنیایند، فقط در کشور ما نیست ، 
افـــزود: »آن هـــا فقط برای پول کار می کنند، ما نمی گوییم برای درآمد اما 
دانشجو می آید باید هزینه تحصیل را بدهد. آن مزایا و ارزش های افزوده 
را که می توانیم به آن ها ارائه دهیم، ارائه دهیم.«وزیر بهداشت همچنین 
درخصوص بحث بودجه تصریح کرد: »پیوست بودجه ای وجود ندارد 
و این زیرساخت و بودجه تأمین نشده و با همان بودجه سابق افزایش 
ظرفیت را تحمل می کنند.« ظفرقندی ادامه داد: »در سال 14۸0 با شرایطی 
که داریم پیش می رویم، طبق محاســـبه آمار جهانی اگر باروری بانوان 
4.۲ باشد، حدود 10۹ میلیون جمعیت خواهیم داشت اما اگر این نرخ 
باروری 4.1 باشد حدود 40 میلیون جمعیت خواهیم داشت. امروزه نرخ 
باروری ما به ۶.1 رسیده است. در سال 1۳۶5 در زمان جنگ 10 میلیون 
خانم بارور داشتیم که از این بانوان حدود دومیلیون فرزند متولد شده 
است. امروزه در سال 1۳۹5 حدود ۲۲ میلیون زن بارور وجود دارد و تعداد 
فرزند متولدشده 5.1 میلیون است.«وی گفت: »مسأله جمعیت یک 
بحث ملی است. هرکسی نقش خودش را انجام دهد. گفتند مشوق هایی 
در این راه داده می شـــود منتها هنوز داده نشـــده است. بحران ملی نیاز 
بـــه عزم ملـــی، فکر علمی، اصلاح رویکرد هـــای فرهنگی و اجتماعی، 
مشـــارکت همه دســـتگاه ها و در آخر ایجاد موج برای خروج از بحران 
می شـــود کـــه نتیجه دهد.«ظفرقنـــدی در مورد مجروحـــان لبنان اظهار 
داشـــت: »نزدیـــک بـــه 500 مجروح در عرض یک هفتـــه در ایران حضور 
داشتند و بالای 1500 عمل جراحی برای آنان انجام داده ایم. با رعایت 
نکات ایمنی، امنیتی و این بار بیماران خودمان را نیز دچار تعلیق نشد 

و به موقع بیماران خودمان عمل شدند.«

رئیس مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضائیه: 

امکان حضور برخط دانشجویان در جلسات دادگاه فراهم می شود
، رئیس مرکز آمار   محمد کاظمی فر
ی اطلاعات قـــوه قضائیه  و فنـــاور
ن  ما پیشـــگا « نشســـت  ر  د نیـــز 
ر هایی« که اول آذرماه در سازمان 
بســـیج دانشـــجویی برگـــزار شـــد، 
منشـــأ  ســـر  لیـــل  د بـــه  «  : گفـــت
مشـــکلات و مســـائلی که در گذشـــته در قوه قضائیه وجود داشت، 
باعث شـــد که ســـال 1۳۹۹ اولین نسخه سند تحول قضایی آغاز به 
کار کند و نسخه دوم نیز از ابتدای سال 140۳ با عنوان سند تحول 
و تعالی قوه قضائیه ابلاغ شـــد که بیش از ســـه ســـال از اجرای این 

سند می گذرد.« 
یـــج از طریق  ی گفـــت: »یکـــی از کار هایـــی کـــه می توانیـــم بـــه تدر و
دانشـــگاه ها آغاز به کار کنیم حضور دانشـــجویان به صورت برخط 
در جلســـات دادگاه اســـت و درحال حاضـــر تمـــام دادگاه هایـــی 
 که به صورت برخط در سراســـر کشـــور برگزار می شـــود را در ســـایت
 https://eadl.ir/allOC قـــرار می دهیـــم کـــه عنـــوان دادگاه، ســـاعت 
ی دادگاه، لینک ورود مشخص است و می توانید در دادگاه ها  برگزار
شـــرکت کنید و مورد دیگر دسترســـی دانشـــجویان بـــه دادنامه های 
ید  قضایی است و برای کار های پژوهشی به احکام قضایی نیار دار
ی اطلاعات قوه قضائیه این آمادگی را دارد تا با  و مرکـــز آمـــار و فنـــاور

دانشگاه هایی که ظرفیت دارند یک مجموعه ای به اندازه 100 میلیون 
تی که  ی از مشکلا رأی قضایی را در اختیار آن ها قرار دهیم تا بسیار

ید را پوشش دهید.«  در پژوهش دار
ی اطلاعات قوه قضائیه بیان کرد: »با هوش  رئیس مرکز آمار و فناور
مصنوعـــی ایـــن امـــکان را فراهم کرده ایم تا ایـــن حجم از اطلاعات را 
یم کـــه مورد نیاز آن هاســـت و می توانند با  در اختیـــار کســـانی بگذار
آن کار کننـــد. همچنیـــن در برنامـــه تحـــول مقرر شـــده، دادنامه ها را 
به صورت عمومی منتشـــر کنیم و ان شـــاءالله این امر اتفاق خواهد 
افتـــاد و دانشـــجویان حقـــوق به صورت تخصصـــی می توانند از این 

دادنامه ها استفاده کنند.« 
کاظمی فـــرد در پاســـخ به ســـؤال یکـــی از دانشـــجویان مبنی بر اینکه 
هوش مصنوعی جایگزین مشاغل قضاوت و وکالت می شود، گفت: 
»یکی از مواردی که سند تحول از ما خواسته این است که در زمینه 
حکـــم ماننـــد پیش نویس رأی، دســـتیار هوشـــمند قاضی، دســـتیار 
گر بخواهیم به  هوشـــمند حقوقـــی برای مردم و قاضی ورود کنیـــم و ا
صورت فنی جواب دهیم که آیا می تواند هوش مصنوعی جایگزین 
مشـــاغل قضـــاوت و وکالت شـــود باید بگوییم که بلـــه، اما به لحاظ 
حقوقی این امکان وجود ندارد ولی در زمینه شغل های دیگر مانند 
وکالـــت، داور یا کارشـــناس هوش مصنوعی ســـال آینده حرف های 

خوبی برای گفتن دارد.« 

وزیر علوم: مدعی ام غیرسیاسی ترین انتصابات را دارم
حسین سیمایی صراف، وزیر علوم 
در دومین رویداد پیشگامان ر هایی 
کـــه پنجشـــنبه ۲ آذرماه در دانشـــگاه 
جامـــع انقلاب اســـلامی برگزار شـــد،  
درباره انتصابات اخیر دانشگاه ها و 
وزارت علوم و انتقادات دانشجویان 
به این مسأله ادامه داد: »مدعی ام غیرسیاسی ترین انتصابات را دارم. با 
هیـــچ یک از افرادی که منصوب شـــدند نه رفیـــق بودم و نه عقد اخوت 
بسته ام، معیار های من برای انتصابات قانونی بوده و برای همه انتصابات 
استعلام گرفتیم، تا جایی که از برخی استعلامات ما حدود دو ماه گذشته 
ولی هنوز حکم نزده ایم. گرچه با یک ماه گذشتن از استعلام می توان حکم 
را صـــادر کـــرد ولـــی باز صبر کردیم.« وی خطاب به دانشـــجویان گفت: 
»موردی را گفتید چرا حکم زدید که همان را هم حراست تأیید کرده است، 
این فرد ماهانه به خاطر تخصصش به لبنان می رود. بررســـی اینکه وی 
مطلبی در فضای مجازی اعلام کرده کار مراجع نظارتی است. این بنده 
خدا در چند مرحله تأیید شـــد. عدم هماهنگی به وجود آمد. هر زمان 
ثابت شود که اشتباه شده با وجود اینکه برای ما هزینه نیز دارد، آن فرد را 
برمی گردانیم. ما که نمی خواهیم چالش ایجاد کنیم.«وزیر علوم در بخش 
دیگری از صحبت هایش به آمار دانشجویان اخراجی و تعلیقی اشاره و 
تصریـــح کـــرد: »دربـــاره اخـــراج اتفاقاً بســـیار آرام و حقوقـــی پیش رفتیم. 
به نحوی که آقای رئیس جمهور گفتند دانشجویان اخراجی و تعلیقی باید 

بازگردند. ما دستور ایشان را به این معنا تفسیر نکردیم که برویم فرمانی 
صادر کنیم و آن ها را به اسم به دانشگاه بازگردانیم، بلکه دستور را به این 
معنا دریافت کردیم که یک فرصت دیگر برای بازنگری در پرونده های 
آن ها ایجاد شود و هرکدام از پرونده ها را تک به تک بررسی کردیم. اخراج 
اولیه 40 یا 44 نفر بوده که به مرور تا دو نفر کاهش پیدا کرده است. همچنین 
تعداد دانشجویان تعلیقی در ابتدا ۳50 نفر بود که بعد از بررسی ها 150 
نفر دانشـــجوی تعلیقی ماند که به آن ها هم بی ســـروصدا اعلام کردیم و 
برگشتند.« سیمایی صراف گفت: »بدنه بزرگی از خبرگان در بدنه آموزش 
عالی کشـــور ما هســـتند که برخی مواقع مســـئولیت دارند و برخی مواقع 
ندارنـــد.« او گفت: »مســـئولیت حرف هـــای اخیر ایشـــان )ظریفیان(با 
خودشان است. پیغام دادم به ایشان که از مصاحبه وی راضی نیستم 
و اینکه اصلاً نگفتیم 40 استعلام بدون پاسخ داریم. مسئولیت مصاحبه 
ایشان با خودشان است. اطمینان می دهم انتصابات کار خودم است.« 
وی درباره تغییر شیوه نامه انضباطی گفت: »این شیوه نامه در سال های 
۹۸ و 1401 تغییر کرد و کسی انتقادی نداشت. در سال 140۳ بعد از دستور 
رئیس جمهور برای بازگشـــت دانشجویان یک ماده به شیوه نامه اضافه 
شد. براساس شیوه نامه رئیس دانشگاه می تواند مجازات را تعلیق کند. 
ما گفتیم وقتی رئیس دانشگاه می تواند مجازات را تعلیق کند، وزیر علوم 
چرا نمی تواند تعلیق کند؟ همین اختیار وزیر علوم به آن اضافه شـــده 
است. ما که با کسی دعوا نداریم برای سه شیوه نامه سه جدول درست 
کرده ایم. بگویند کدام بخش تغییر کرده اگر گفته شود، اصلاح می کنیم.«

رئیس سازمان صداوسیما: 

63 درصد مخاطبان می گویند خودشان را در رسانه ملی ندیده اند
پیمان جبلی، رئیس رسانه ملی نیز در 
نشست دانشگاه صداوسیما که اول 
آذرمـــاه تحت عنـــوان »پیشـــگامان 
ر هایی« برگزار شد،گفــــت: »در دهه 
پنجم انقلاب، با صدور بیانیه گام دوم 
کیدات رهبری  انقلاب و با توجه به تأ
، شاهد تغییرات  مبنی بر لزوم بازســـازی انقلابی ساختار فرهنگ کشور
چشمگیر در دستگاه های فرهنگی کلان بودیم. صداوسیما، اصلی ترین، 
مؤثرترین و مهم ترین نهاد فرهنگی کشور است که باید مشمول بیانات 
رهبری می شد. به همین علت در دوره جدید، سند تحول تصویب و ابلاغ 
شد و هویت محوری و عدالت گستری به عنوان شعار محوری در دستورکار 
ما قرار گرفت.«رئیس رسانه ملی درخصوص طرح های تحولی صداوسیما 
در حوزه تولیدات نمایشی تصریح کرد: »برای بهبود تولید آثار نمایشی، به 
موضوعاتـــی توجـــه کرده ایم که از آن ها غفلت شـــده بـــود، ازجمله حوزه 
... که عناوین  پیشـــرفت، عدالـــت، زن انقلابـــی، نگاه امتی و جهانـــی و
محور های تحولی اند و هریک کارگروهی در ســـتاد تحول دارند. ضمن 
آنکه دفتر فیلمنامه، تشکیل و ساختار های سریال سازی شبکه ها در 
مرکز سیمافیلم ادغام و یکپارچه شد.«رئیس رسانه ملی به پرسشی درباره 
پایتخت زدایی از تولیدات سیما، این گونه پاسخ داد: »نظرسنجی مرکز 
تحقیقات صداوسیما نشان می دهد ۶۳ درصد از مخاطبان ما می گویند 

خودشـــان و محل زندگی شـــان را در رسانه ملی ندیده اند و نزدیک به 70 
درصدشـــان تمایل دارند خودشـــان را در قاب تلویزیون ببینند. تلاش 
کرده ایـــم این تعادل و تـــوازن را برگردانیم. در موضوع تمرکززدایی از تهران 
دغدغه داریم و معتقدیم باید به همه نقاط کشور توجه شود. سعی کرده ایم 
به شبکه های استانی هویت دهیم که تولیدات خودشان را به طور مستقیم 
در قالب برنامه »ایران ما« روانه آنتن ملی می کنند.« جبلی  گفت: »گویا 
قبلاً دیواری میان شبکه خبر و سیما کشیده شده بود. اکنون این رویه 
تغییر کرده است. تمام شبکه های رادیو و تلویزیون در مواقع حساس باید 
پای کار بیایند و بحران ها را مدیریت کنند که این اتفاق در برخی مواقع، 
چون هک کارت های ســـوخت رخ داد. برنامه های »پاورقی«، »مکث«، 
»جریان« و... با هدف به دست گرفتن روایت اول و تقویت نقش ژورنالیستی 
صداوسیما روی آنتن  هستند. برنامه »شیوه« نیز در همین دوره راه اندازی 
شـــد. برنامـــه »جام جـــم« اولین بـــار اســـت عملکـــرد تلویزیـــون را به نقد 
می گذارد.«وی در پاسخ به اظهارات دانشجوی دیگری درباره عملکرد 
رسانه ملی در روایت وقایع جریان مقاومت گفت: »در تمام عملیات ها 
و وقایع جریان مقاومت، ازجمله عملیات طوفان  الاقصی، وعده صادق 
1 و ۲ و حمله رژیم صهیونیستی به کشورمان، روایت اول را در هماهنگی 
با نیرو های مسلح در دست داشتیم و مدیریت رسانه ای این رویداد ها 
برعهده رسانه ملی بود. با این همه می پذیریم که همچنان کمبود داریم، 
حتماً باید نیرو تربیت کنیم و حتماً دانشجویان باید به کمک ما بیایند.« 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی:  به دنبال جراحی اقتصادی نیستیم
ی، وزیر تعاون، کار و  احمـــد میـــدر
رفـــاه اجتماعـــی نیـــز در نشســـت 
پیشـــگامان ر هایی کـــه به میزبانی 
سازمان بهزیستی کشور برگزار شد، 
افـــزود: »از نظر رهبر معظم انقلاب، 
فرهنگ بسیج، فرهنگ جهادی تا 
زانو در گل رفتن برای نجات مردم از سیل و فرهنگ منتظر نماندن 
ی هـــای کشـــور را همین تفکر  اســـت. مـــا کلیـــد نجات خـــود از ناتراز
ی ها نمی گردیم اما  ی افزود: »به دنبال مقصر ناتراز می دانیـــم.« میدر
ی از مســـئولان به جای منافع ملی، منافع انتخاباتی را درنظر  بســـیار
ی های اساسی شدند.« وزیر کار با بیان اینکه  گرفته و موجب ناتراز
بهزیســـتی هم مانند بســـیج باید یک تفکر انقلابی را نمایندگی کند، 
تصریح کرد: »این نهاد های حمایتی مانند بسیج و بهزیستی دارای 
ی از خیرین در جامعه وجود دارند  پشـــتوانه مردمی هســـتند. بســـیار
که با بهزیستی کار می کنند. باید در ترویج روحیه بسیجی در نهاد های 

مختلف بکوشیم.« 
ی ها،  کید کرد: »راه مســـائل کلانی همچون فســـاد و ناتراز ی تأ میدر
ی  ی از منافع شخصی است.« میدر یج فرهنگ کار جمعی و دور ترو
گفـــت: »بـــا افـــول محـــلات در ایـــران ســـرمایه اجتماعـــی و حمایت 
اجتماعـــی کاهـــش پیدا کرده اســـت و در نهایت با کاهش ســـرمایه 
ی  اجتماعی کارآمدی نهاد های سیاســـی نیز تعضیف می شـــود.« و
، نهاد حمایتی  کیـــد کـــرد: »با اجرای طرح بهزیســـتی محله محـــور تأ
همچون محلات، مساجد و تشکل های صنفی تقویت می شوند.« 
یم گـــزارش اقدام های ســـه ماهه  یـــر کار یـــادآور شـــد: »قصـــد ندار وز

ارائـــه دهیـــم، چـــون نتایج اقدامات دیر یا زود خود را بروز می دهد اما 
ی از  کید می کنم که با فرهنگ جهادی و بسیجی می توانیم بسیار تأ
بن بســـت ها را بشـــکنیم.« وزیر کار عدالت را برابری به همراه کارایی 
یعی را کـــه به رکود تولید منجر شـــود قبول  دانســـت و گفـــت: »مـــا توز
یـــم و بالعکـــس رشـــد تولیـــدی را کـــه نابرابری را تشـــدید کند نیز  ندار
یـــم. بـــه همین خاطـــر در دولت چهاردهم بـــه دنبال تفکر  قبـــول ندار
وفـــاق ملـــی به عنـــوان یک راهبـــرد اجتماعـــی رفته ایم کـــه عدالت و 
کاهـــش نابرابـــری اجتماعی همراه با کارایـــی مبتنی بر افزایش تولید 
ی باید راه  کید کرد: »برای اصلاح نظام ادار ی تأ محقق شود.« میدر
ی تحول خواه بـــاز کنیم. به صرف انتخابات نمی توانیم  را بـــرای نیرو
ی با بیان اینکه ما در اقتصاد ایران  امید به تغییر داشـــته باشـــیم.« و
جراح نمی خواهیم که یک دفعه مشـــکل را حل کند، ادامه داد: »در 
اقتصـــاد ایـــران فیزیوتراپ می خواهیم که به مرور با کمک خود بیمار 
مشـــکل را حل کند. مســـئولان مقصرند اما باید دید آیا همه از جمله 
همین دانشجویان انقلابی پای کار می ایستند تا وضعیت معدن ها 
اصلاح شود؟ امروز خود کارگران به خاطر تعطیل کردن معادن به ما 
معترضند. این درحالی است که برای افزایش حقوق کارگران معدن 
ی با بیان اینکه حداقل دستمزد  تلاشی جدی انجام داده ایم.« میدر
یکرد کارشناسی بازبینی می شود،  کارگران معادن سراسر کشور با رو
تصریح کرد: »ما می توانیم حقوق کارگران را 70 درصد افزایش دهیم 
ی و بحران پس از آن  امـــا این یک اقدام عوام فریبانه اســـت و بیـــکار
کید کرد: »جریان های  ی تأ گریبان خود کارگران و کشور را می گیرد.« و
دانشجویی در کنار مطالبه گری باید به سمت حمایت طلبی همراه 

با ارائه راهکار برای حل مسائل حرکت کنند.«
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